
              

  

 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 24. august 2022 

 kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

 
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Charlotte, Hans, Tove, Hanne, Lone og Mette.  

Afbud: Lone 

Helene og Maibritt deltager ikke i dette møde. 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYP

E 

TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt 

 

Stine O/B 17.00 Fremadrettet: referatet godkendes 

 

2. Velkommen til et nyt skoleår i 

bestyrelsen, hilse på hinanden og 

konstituering. 

 

Alle  O 17.05  Præsentation af Mette og resten af bestyrelsen 

Formand: Stine Bønløkke 

Næstformand: Mette Hesselund 

Supplant: Tanja Hauge Dalby Ramsgaard 

 

3. Mødekalenderen, bestyrelsens 

forretningsorden, årshjul  

(bilag 1, 2 og 3) 

 

 Mette og Lone  D/B 17.25 Alle møderne ligger fremover mellem kl. 17.00-19.00 

Den ansvarlige for Elevrådet, kan inviteres med til et 

bestyrelsesmøde, hvis der er emner med relevans for 

eleverne. 

Principperne gennemgås løbende. 

Forretningsordenen gennemgået og vedtaget. 

 

4. Planlægning af 

bestyrelsesmedlemmers 

deltagelse på forældremøder i 

2022-23  

Mette  D/B 17.50 D. 14/9 kl. 17 i afd. A, B og C deltager Stine og Helle 

D. 8/9 kl. 16.00 i afd. Ind, mellem og 6-7 deltager Mette 

D. 8/9 kl. 16.30 i afd. D deltager Helle 

D. 30/8 kl. 16.00 i afd. 8-10 deltager Hans og Charlotte 
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5. Evaluering af sommerens 

feriepasning  

• Hvad har virket?  

• Hvad har udfordret?  

• Orientering om planer 

fremadrettet. 

 

 Mette og Lone 

 

D  18.10 Der har været en del afmeldinger af børn i 

feriepasningen især i ugerne 28, 29 og 30.  

Det medfører et stort forbrug af personaletimer, der 

kunne være brugt på skoledagene. 

 

Der arbejdes på en ny måde at skulle tilmelde via Aula.  

6. FVR/Budgetopfølgning  

 

Mette  

 

O 18.25  Budgettet blev gennemgået. 

7. Bestyrelsens deltagelse i 

ansættelsessamtaler  

• Hvad ønsker I?  

 

Mette og Lone  

 

D 18.35  Forældrerepræsentanterne bliver fremadrettet tilbudt at 

deltage i ansættelse af såvel ledere som lærere og 

pædagoger. 

8. Nyt fra Valdemarskolen   O 18.45 Forældrene:  

Svømning, hvordan kommer det til at se ud fremover. 

Hvordan er det muligt at bruge terapibassinet, evt. i 

feriepasningen 

Ung Herning: Mette Y kontakter Ung Herning for at 

undersøge hvilke muligheder vores elever, fra 7. kl. og 

opefter, har for at blive en del at tilbuddet Ung Herning. 

Skolen må desværre ikke længere tilbyde at lægge 

lokaler til den vederlags frie fysioterapi fra uge 42. 

Forældrene er orienteret i E-Boks direkte fra Herning 

Kommune.  

 

Der har været en del forældrehenvendelser omkring 

muligheden for at vi afkorter skoledagens længde for 

vores elever. Da Valdemarskolen skoletilbud pt. er et 

heltidstilbud, er det ikke muligt at afkorte skoledagens 

længde.    

 

Forældrene efterlyser fællesarrangementer som f. eks 

julefest.  
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Medarbejderne:  

Afdeling D er kommet godt i gang. 

Afdeling B Mange elever i klasserne.  

6-7 B er fysisk blevet placeret et nyt sted på skolen, 

hvilke betyder at de skal gå tilbage til 6-7-afdelingen og 

holde pause, og det er ikke optimalt. 

Der opleves larm fra Herningsholmskolens SFO og fra 

Kulturama i de sene undervisningstimer.  

Skolen er udfordret på plads  

 

 

9. Eventuelt og punkter til næste       

møde mandag d. 19.09.22 

 

Stine  B 18.55  • Hvad gør vi godt på Valdemarskolen og hvad 

kunne vi gøre bedre?  Proces med elever, 

forældre og medarbejdere. 

• Pladsmangel på Valdemarskolen – hvordan 

griber vi det an?  

• Smør-selv mad i afdeling A 

• Tilbagemelding vedr. Ung Herning og tilbud 

om klub aktiviteter for vores unge i ASF 

• Nyt logo?  

 

 

   


